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Znám jed nu  starou zahradu, kde 
hedvábná je  tráva. Má vrátka na 
pě t západô a mně se o n í zdává... 
Tentokrát mám pro vás něco napros
to výjimečného. Kamennou svatbu 
slavili na zámku 19. října manželé 
P av lišov i. J iř in a  a Jan si poprvé 
řekli své „ano" 30. října 1954(!) 
v Litomyšli. Člověku se až zatají 
dech, když mu to dojde. Narodily se 
jim  dvě dcery, Jiřina a Jana, a později 
se rodina rozrostla o 5 vnoučat 
(4 vnuky a 1 vnučku) a 5 pravnuček.

n an  Ml -1 ■ -----------7 '  Slavnostním obřadem je  doprovázel
pan starosta. Mluvil o je jich pevnem a tvrdém svazku postaveném na dobrých základech 
a o tom , ja k  jsou nam všem pěkným příkladem. Oba manželé měli přitom slzy v očích.

nejen oni. Z teto svatby sì budu pamatovat obzvláště silnou atmosféru dojetí, ale i veselosti 
zároveň, stvrzeni manželského slibu polibkem uvedl totiž pan ženich se smíchem větou: „To 
bude udá los t Z je jich  krásného výročí se radovala celá rodina. Na mou obvyklou otázku, 
co je  podle nich receptem na šťastné manželství, odpověděla paní Jiřina v podstatě obvyklé, 
ale o to  nemeně podstatné věci -  jako láska, důvěra, tolerance. A pak se na chvíli zasnila 
-  • to j ako procházka zahradou, když je  jaro, všechno nádherně kvete, pak přijde
jm e období, napadne sníh a je  to  zase jiné, ale také velmi krásné..."
Když te x t písně v úvodu zpíval Václav Neckář Heleně Vondráčkové uprostřed romantické 
zamecke zahrady v pohádce Šíleně smutná princezna z roku 1968, slavili tehdy Pavlišovi 
uz 14 ete vyroci svatby... A právě tak si představuji tu jejich zahradu. Při pomyšlení na to, 
kolik let jsou spolu, to  rozhodně není žádné klišé.
Manželé Pavlišovi, všichni v redakci Vám upřímně přejeme ještě mnoho společných let, 
budte oba zdraví a nadále velm i šťastní. Kateřina Šmahelová и

4  «$■? investice
Město plánuje další
 ̂ rekonstrukcí ulic

Řešení volného prostranství 
pod ZŠ Krátká

5  &  společně pro Klášterec
Představujeme přihlášené projekty

6  &  aktuálně
Velcí žáci uklízejí a malí si hrají 

v  nové zahradě
Vyjádření mluvčího Skupiny ČEZ 

o haváriích z poslední doby

7  <S* aktuálně
Z radnice a Okounova

8  <S* rozhovor s...
Jiřím Jedličkou

1 0  &  kultura
Studenti gymnázií pilně bádají 

v archivech
Zveme na rozsvícení vánočního 

stromu i do divadla

1 1  kultura
V Krytu se chystá „revoluční" 

výstava
O projektu knihovny a různorodých 

hudebních vystoupeních

1 2  &  pro rodinu
Gymnázium a střední odborná 

škola slaví 25 let

1 3  <5 ? pro rodinu
Vítání občánků na zámku 

a pozvánka pro předškoláčky
Společenská rubrika

1 4  &  pohled do historie
Objasnění tankové bitvy 

u Domašína
Propuknutí oslav svobody 

v Chomutově
Pozvánka na re tro-párty 

v  kulturním  domě

1 6  &  pomáháme
Aktuálně o pestrých 

dobročinných a aktivitách
Pozvánka na Ostrovský 
ja rm ark radosti

1 7  &  sport
Netradiční trén ink gymnazistů 
O úspěchu svěřenců trenéra 

Želeva
Wembloud komentuje Buřťák 

2019

1 8  Ö  sport a inzerce
Netradiční olympiáda & Trojboj 
Městské byty к pronájmu

1 9  &  inzerce

2 0  S ’ křížovka

SLOUPEK STAROSTY
Vážení Klášterečtí,

v převážné 
části října 
jsme byli ob
dařeni pří

. Ч г ', jemným ba
bím létem. To 

__ jistě přispělo 
к výjimečné účasti na tradič
ní podzimní akci v našem 
zámeckém parku, kdy běh 
spojil sportovce mnoha věko
vých skupin. Zvládnout tako
vouto akci jistě zaslouží obdiv 
a poděkování všem, kteří se 
na pořadatelství podíleli. 
Sportovalo se ale i v jiných 
disciplínách. Tradiční -  netra
diční olympiáda však bohužel 
musela být přesunuta poprvé 
pod střechu kulturního domu. 
Přesto si j i jistě všichni uží
vali.
Setkání к možnému využití 
prostoru mezi Základní ško
lou v Krátké ulici a sportov
ním areálem se pak zúčastnili 
nejenom sportovci. Jsem 
rád, že se nás sešlo několik 
desítek a je vidět, že využití 
tohoto překrásného místa 
Vás nenechává lhostejnými. 
A to je dobře. Je to sice jen 
začátek diskuzí o využití 
tohoto místa, ale i tak zde 
jednoznačně zaznělo odmít
nutí komerčních staveb a ví
tězí využití pro oddech, sport 
a volný čas.
Přichází listopad a v něm další 
zastupitelstvo města, které 
bude řešit pravidla o prodeji 
pozemků na výstavbu rodin
ných domků v lokalitě Cibou- 
šovská. Přestože mne mrzí, 
že jsme nedokázali vše při
pravit rychleji, myslím, že 
průkopnické řešení zasíťová
ní a následný prodej městem 
přináší po delší době unikátní 
možnost postavit si vlastní 
bydlení přímo ve městě. 
Oslavíme též popáté v Kláš
tera nad Ohří výročí 17. lis
topadu. Je tomu již třicet let, 
kdy se změnily poměry v naší 
zemi. Tentokrát vzhledem ke 
kulatému výročí proběhnou 
oslavy s bohatým progra
mem v kulturním domě v so
botu 16. listopadu.
Užívejte podzimu a jeho ba
revnosti při pohledu na krás
né vrchy v okolí našich domo-

O
vu.

Štefan Drozd, 
starosta města »


